
In verband met de afwezigheid van de portefeuillehouder en het daardoor niet 
kunnen beantwoorden van deze vragen tijdens de PaW van 16 november 2021 
worden deze conform artikel 45 van het Reglement van Orde afgedaan. 

Rondvraag over de volledigheid en wijze van informatieverstrekking over de telecomzendmasten 
in onze gemeente , en m.n. de geplande bij de brandweerkazerne in Havelte.

Op 1 nov. j.l. ontvingen wij op ons verzoek het meest recente plaatsingsplan zendmasten van 
MONET. Deze plannen zijn immers sinds een recent raadsbesluit niet meer geheim.
Hierop staat in Havelte een zoekgebied aangegeven van Vodafone.  Er is op de aan ons verstrekte 
gegevens geen sprake van een reeds geplande mast.

Tevens ontvingen wij de mededeling dat er op 2 nov. een plaatsingsgesprek tussen gemeente en 
MONET zou plaatsvinden.

Uit de brief van de omwonenden van de brandweer kazerne van 12 nov. blijkt dat er over een 
nieuwe zendmastlocatie vlak achter de kazerne al uitvoerig overleg met de gemeente is geweest en 
dat er al zodanige voorbereidende stappen zijn gezet dat de bewoners alleen nog maar informatie 
hoeft te worden verschaft over de reeds gemaakte keuze. Hen wordt slechts de gelegenheid 
geboden “vragen” te stellen. 

Wij hebben op dit moment twee vragen:

1. Hoe komt het dat zowel bewoners, als, in dit geval ook een om openbare informatie 
verzoekend raadslid, niet volledig, tijdig en transparant van die informatie wordt voorzien ?

2. Wat is er in dat plaatsingsgesprek van 2 nov. tussen gemeente en MONET over deze 
verplaatsing van de sirenemast en de  functiewijziging hiervan besproken ?
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